
Afd. 32 – Bestyrelsesmøde 

Den 18. januar 2024 

Til stede : Henriette, John, Pia og Hans Jørn (ref.)  

Fraværende : Johannes 

 

1. Spørgsmålet om udskiftning af komfur og emhætte drøftedes og man var 

enige om at da der ikke er store vedligeholdelsesudgifter og økonomien i 

øvrigt er stram, så udskydes udskiftningen foreløbig et år – til 2025. 

2. Der har været henvendelse om flere skilte der skulle angive at det var en 

parkeringsplads til brug for kun  SHB-beboere, da der mangler p-pladser. 

Spørgsmålet har været oppe på et tidligere afdelingsmøde og vi undersøger 

derfor om der evt. kan etableres flere pladser ude langs JPV på de grønne 

områder – vi ønsker ikke en løsning med licens eller tilsvarende. 

Såfremt dette kan lade sig gøre inden for færdselslovens regler udarbejder 

Teknisk Afdeling forslag og prisoverslag og beslutningen fremlægges på det 

kommende Afdelingsmøde. 

Løsning med flere skilte løser ingen problemer – der er jo skilte i forvejen. 

Der har her i perioden med sne været parkeret i ”Hullet” som er en brandvej 

og ligeledes på vendepladsen ved Ejendomsfunktionærens kontor – begge 

dele er ulovlig og vi vil få dette yderligere markeret ved maling i Gul farve når 

vejret tillader dette. 

 

Hermed sluttede mødet 


